
Protokół
z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 27 styczeń 2020 roku.
Rozpoczęcie obrad – godz. 14:30
Zakończenie obrad – godz. 17:00

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.
W Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pani  Zofia  Gorzyńska  –  Skarbnik  Gminy,  Pan Błażej  Konkol  –  Wójt
Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński, na podstawie listy obecności poinformował, brakuje
Wiolety Frydrych i Krystiana Sadowskiego.
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia:
1. Przedstawienie zaproszenia Wójta Gminy Trąbki Wielkie skierowanego do Radnych Rady Gminy

Trąbki Wielkie w sprawie wspólnego wyjazdu do gminy partnerskiej Uehlfeld.  
2. Zapoznanie się z artykułem pn.: „Lokalny budżet na minusie” 
3. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  z  dnia  26.11.2019r.   w  sprawie  akcji  „Czyszczone  kominy  to

mniejszy smog” 
4. Zapoznanie  się  z  informacją  w  sprawie  „Programu  Współpracy  Wojewody  Pomorskiego  z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” ;

5. Zapoznanie się z kursem linii 401 obowiązującym od 01.01.2020
6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Nr 312/g285/P/19 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z

dnia  19  grudnia  2019r.  w sprawie  rozpatrzenia  uchwały nr  XIII/114/2019r.  Rady Gminy Trąbki
Wielkie  z dnia 3 grudnia 2019r.  w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki
Wielkie z dnia 19 marca 2019 r. 

7. Zapoznanie się  pismem Prokuratury Rejonowej Sygn. PR 037.55.2019 z dnia 7 stycznia 2020r. w
sprawie  analizy uchwały nr  IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki  Wielkie  z  dnia  19 marca  2019r.  w
sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz
ustalenia opłaty 

8.  Zapoznanie się  pismem Prokuratury Rejonowej Sygn. PR 037.56.2019 w sprawie analizy Uchwały
nr  V/31/2019  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  z  dnia  29  stycznia  2019r.   w  sprawie  ustalenia
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie 

9. Zapoznanie się z wstępną analizą prawno – podatkową  w zakresie oceny prawa do odliczenia VAT
naliczonego

10. Zapoznanie się  z  treścią  Zawiadomienia Wojewody Pomorskiego z  dnia 22.01.2020r.  w sprawie
wszczęcia  postępowania  nadzorczego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności   §  8  uchwały  Nr
XIII/116/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu
kosztów podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie.   

11. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  Starosty  Powiatu  Gdańskiego  w  Pruszczu  Gdańskim  z  dnia
15.01.2020r. IN.031.3.2020 dotyczącego możliwości wykonania w roku bieżącym kolejnego etapu
przebudowy drogi powiatowej nr 2209G Kleszczewo – Graniczna Wieś – Pawłowo;

12. Rozpatrzenie  pisma  WFOS.PS.4001.009.013.2019.0949.2020.MSt  z  dnia  15.01.2020
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 

13. Rozpatrzenie  wniosku  WO.FZ042.6.2020.HW  dotyczącego  wniosku  Sołectwa  Błotnia  z  dnia
15.01.2020 r. 

14. Rozpatrzenie podania zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Mierzeszynie w sprawie spotkania w
związku z brakiem odpowiedzi na podanie i coraz większa ilością usterek w budynku nowej remizy; 

15. OMÓWIENIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH.



Ad  1  Przedstawienie  zaproszenia  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  skierowanego  do  Radnych  Rady
Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wspólnego wyjazdu do gminy partnerskiej Uehlfeld.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński– przedstawił treść w/w zaproszenia. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że planujemy pojechać w ilości:  15 osób z młodzieży plus
2 opiekunów plus 15 osób Radych. Dodał, że wyjazd może się przesunąć o jeden dzień w jedną czy w drugą
stronę. Wójt Gminy zachęca wszystkich Radnych do wyjazdu. 

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że ostateczne zgłoszenia uczestnictwa w przedmiotowym wyjeździe
należy zgłaszać do dnia 18.02.2020r. do Biura Rady. 
 
Ad 2 Zapoznanie się z artykułem pn.: „Lokalny budżet na minusie” 
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – przedstawił treść w/w artykułu.
Wójt Gminy – pokrótce przedstawił obecną sytuację budżetu Gminy Trąbki Wielkie. Zwrócił uwagę, że do
budżetu należy podchodzić bardzo ostrożnie. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą treścią. 

Ad 3 Zapoznanie się  z treścią pisma z dnia 26.11.2019r.   w sprawie akcji „Czyszczone kominy to
mniejszy smog” 
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – przedstawił treść w/w pisma.

Wójt  Gminy –  apeluje,  aby  pamiętać  o  czystych  kominach  w  naszych  domach,  prosi  o  zwracanie
mieszkańców na to uwagi. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą treścią. 

Ad  4  Zapoznanie  się  z  informacją  w  sprawie  „Programu Współpracy  Wojewody  Pomorskiego  z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020” ;
Wójt Gminy – objaśnił powyższy temat. 

Ad 5 Zapoznanie się z kursem linii 401 obowiązującym od 01.01.2020r.

Pan Błażej Konkol  Wójt Gminy – podał, że na wniosek Gminy zostały uruchomione samochody przez
Sobowidz tj.  od poniedziałku  do piątku  8 kursów w jedną jak i  w druga stronę. W sobotę  i  niedzielę
uruchomiono po trzy autobusy w jedną stronę i trzy autobusu w druga stronę. Na koniec lutego poproszę o
sprawozdanie  jak  te  kursy  wyglądają  ile  osób  z  nich  korzysta  i  nie  jest  mówione  że  nie  będą  one
zmniejszone.  Jest  to  sukces  dla  Gminy,  udało  nam się  uruchomić  te  kursy nie  wykładając  dodatkowej
złotówki za te kursy. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższym pismem.

Ad 6 Zapoznanie się z treścią Uchwały Nr 312/g285/P/19 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
z dnia 19 grudnia 2019r. w sprawie rozpatrzenia uchwały nr XIII/114/2019r. Rady Gminy Trąbki
Wielkie z dnia 3 grudnia 2019r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie
z dnia 19 marca 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński - organ nadzorujący w przeciągu roku stwierdził, że
nie powinniśmy zmieniać stawek. Uchwała ta została sprostowana. 



Ad 7 Zapoznanie się  pismem Prokuratury Rejonowej Sygn. PR 037.55.2019 z dnia 7 stycznia 2020r. w
sprawie analizy uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 19 marca 2019r. w sprawie
określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia opłaty 
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że jest to akcja ogólnopolska. Analizowałem to, Wojewoda
Pomorski nie zakwestionował tych uwag. Wójt osobiście nie zgadzam się z tym, uważa, że należy poczekać.
Wie, że Gminy wspólnie chcą powalczyć z podejściem prokuratury. 

Wywiązała się dyskusja w trakcie której zwrócono uwagę, że Rada Gminy do 15 lutego 2020r. ma podjąć
uchwały w sprawię, jeżeli nie to sprawę Prokuratura skieruje do Sądu Administracyjnego.
Wójt Gminy – podtrzymuje swoje stanowisko. Nie zgadza się z tą interpretacją. Poinformował, że może
będzie trzeba iść z tym do sadu. Dodał, że zmienia się obecnie ustawa odpadowa i Gmina i tak będzie
musiała znowelizować uchwałę. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.

 

Ad  8  Zapoznanie  się   pismem  Prokuratury  Rejonowej  Sygn.  PR  037.56.2019  w  sprawie  analizy
Uchwały nr V/31/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 29 stycznia 2019r.  w sprawie ustalenia
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Trąbki Wielkie 

Wójt Gminy – podtrzymuje swoje stanowisko jak w poprzednim punkcie. 

Ad 9 Zapoznanie się z wstępną analizą prawno – podatkową  w zakresie oceny prawa do odliczenia
VAT naliczonego

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że Gmina będzie ubiegała się o zwrot podatku VAT z tytułu budowy
kanalizacji i oczyszczalni w Sobowidzu. Prosi, aby radni na spokojnie zapoznali się z przygotowaną analizą.
Podał, że jest ona wielowątkowa. 

Członkowie komisji zapoznają się z przygotowaną analizą. 

Ad 10 Zapoznanie się z treścią Zawiadomienia Wojewody Pomorskiego z dnia 22.01.2020r. w sprawie
wszczęcia  postępowania  nadzorczego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności   §  8  uchwały  Nr
XIII/116/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wysokości i  zasad wypłaty diet oraz zwrotu
kosztów podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie.   

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że jeżeli ma być to prawo miejscowe, to musi być to publikowane
w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego a jeżeli nie, to nie powinno być publikowane.
Przewodniczący Rady  Gminy – przypomniał, że projekty uchwał akceptuje mecenas i nie jest to pierwszy
taki przypadek, że ten zapis nieprawidłowo brzmi.
Wójt Gminy – problem jest w tym, że różnie to interpretują. Myślę że to należy poprawić. 
 
Ad 11 Zapoznanie się z treścią pisma Starosty Powiatu Gdańskiego w Pruszczu Gdańskim z dnia
15.01.2020r.  IN.031.3.2020  dotyczącego  możliwości  wykonania  w  roku  bieżącym  kolejnego  etapu
przebudowy drogi powiatowej nr 2209G Kleszczewo – Graniczna Wieś – Pawłowo;

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  podał,  że  starosta  zwrócił  się  z  prośbą  o  dofinansowanie  dróg
powiatowych.  Wójt  informowała  już  starostę,  że  na  chwile  obecną  Gmina  nie  ma  żadnych  środków
zabezpieczonych na ten cel. Wójt jednak, zachęcił radnych, aby uchwała intencyjna była w tym zakresie
podjęta. Podał, że później zadecydujemy tj. po analizie I kwartału wykonania budżetu,  jaka będzie to kwota
dofinansowania. 

Komisja zapoznała się z treścią w/w pisma. 



Ad  12  Rozpatrzenie  pisma  WFOS.PS.4001.009.013.2019.0949.2020.MSt  z  dnia  15.01.2020
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 
Pan Bł  ażej Konkol Wójt Gminy – podał, że przekazał pismo do Rady Gminy do informacji, że Gmina ma
możliwość skorzystania z pożyczki. Czy Gmina z tego skorzysta nie wiem, na chwilę obecną wyrażamy na
to zgodę. 
Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma. 

Ad 13 Rozpatrzenie wniosku WO.FZ042.6.2020.HW dotyczącego wniosku Sołectwa Błotnia z dnia
15.01.2020 r. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – przedstawił treść w/w pisma. Poinformował, że w programie pn: „Aktywne
Sołectwo”  chce  wystartować  sołectwo  Błotnia.  Termin  składania  wniosków jest  do  15.02.2020r.  Jeżeli
sołectwo zostanie wybrane to otrzymałoby 10 000 zł. i oczywiście Gmina musi mieć wkład własny. Pytanie,
czy inne sołectwa nie chcą również startować. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy zaproponował, że wyśle do sołectw
informację, że jest możliwość zgłaszania się do programu pn. „Aktywne sołectwo”. 

Ad  14  Rozpatrzenie  podania  zarządu  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Mierzeszynie  w  sprawie
spotkania w związku z brakiem odpowiedzi na podanie i coraz większa ilością usterek w budynku
nowej remizy; 

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść w/w pisma. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Czerwiński – poinformował, że spotkał się  już  w sprawie
usterek w nowo wybudowanej remizie strażackiej. Przedstawił obecny stan wykonanych tam napraw jak i
pozostałych jeszcze do naprawy usterek. Zwrócił że Gmina wydała na to ponad milion złotych i to wszystko
powinno być naprawione w ramach gwarancji.  Podał, że nie  wie jak dział inwestycyjny działa w ty m
zakresie.
Wójt Gminy – poinformował, że sprawy usterek były zgłaszane. Jeżeli chodzi o usterki dotyczące bramy, to
serwis raz był. Wiem, że ma być umówiony kolejny termin w tej sprawie, producent bramy miał zadzwonić i
umówić się na spotkanie z Prezesem OSP i z pracownikiem Urzędu Gminy. Czy do tego spotkania doszło
nie wiem. 
W świetlicy w Kleszczewie wymieniono licznik na licznik dwutaryfowy. Pytałem, kto zlecił na wymianę
licznika na dwutaryfowy. 

Ad 15 OMÓWIENIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH.
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński - przedstawił proponowany porządek najbliższej Sesji
Rady Gminy i przeszedł do omawiania projektów uchwał ujętych w planie. :

.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje  Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2020-2032  -  referuje   Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie  na 2020

rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;



.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  przedmiocie  zmiany  prawa  miejscowego–  referuje  Pan

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej 

w formie  dotacji  celowej  w celu  wspólnej  realizacji  zadania  „Poprawa  bezpieczeństwa  na  drogach  Powiatu

Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2020) – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania leasingowego na jedną midikoparkę

Yanmar ViO38U dla Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich  – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  lokalowej położonej w Pawłowie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego obejmującego działkę nr 191 położoną w miejscowości Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina

Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.11 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.12 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.13 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Ad 2  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  rok  2020  -  referuje   Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska – odczytała treść uzasadnienia zmian budżetu Gminy. 

Wójt Gminy – nawiązał do zmiany dotyczącej zakupu samochodu ciężkiego dla OSP Rościszewo. Podał, że jednym z

warunków dofinansowania Gminy do zakupu samochodu jest to ze strażacy mają mieć wkład własny w wysokości

70 000,00 zł. Samochód zakupi Straż Gmina będzie współwłaścicielem. 

Radny Wiesław Kanka – zaproponował, aby Starosta dołożył 250 tys. zł. a Gmina 100 tys. zł. a nie jak jest ujęte w

zmianach budżetu że na odwrót. 

Wójt  Gminy –  podał,  że  Powiat  Gdański  nie  jest  zainteresowany,  aby dofinansować  więcej  niż  Gmina  Gminne

Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnej. Przyznał, że decyzja ta jest trudna, jednak uważam, że powinniśmy się na to

zgodzić.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  wójt  gminy  podał,  że  obecnie  jest  w  trakcie

przygotowywania  projektu uchwały w sprawie zasad dofinansowania do zakupu samochodów  dla OSP z terenu

Gminy Trąbki Wielkie.   

Pan  Zbigniew  Leszczyński  Przewodniczący  Rady  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  w  przygotowywanym  projekcie

uchwały  w  sprawie  zasad  zakupu  samochodu  musi  być  wyraźny  zapis,  że  Gmina  udzieli  dotacji  do  zakupu

samochodu do 25% wartości pojazdu. Kolejno zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do Pani Skarbnik.

Zapytano, czy Gmina w przypadku zakupu samochodu będzie jego współwłaścicielem.



Kolejno radni zadawali pytania w sprawie zmian budżetu gminy, na które Wójt Gminy na bieżąco udzielał wyjaśnień.

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do powyższego tematu.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 - referuje  Zofia

Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Uchwała  została

dostosowana do ujętych zmian w uchwale w sprawie zmian budżetu Gminy na 2020r. 

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do powyższego tematu.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie  na

2020 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że temat ten omówiony zostanie na sesji Rady

Gminy, chyba, ze ktoś z radnych ma pytania do tego tematu. 

Pytań nie zgłoszono. 

Prosi, aby każdy z Radnych przyjrzał się poszczególnym planom i na sesji zgłosił ewentualne uwagi. 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie zmiany prawa miejscowego– referuje

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Pan  Ryszard  Budzyński  Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji –  przedstawił  potrzebę  podjęcia

powyższej uchwały informując o stanowisku komisji. 

Pan   Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do powyższego tematu.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu

Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2020) – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wspólnie  ustalono,  że  temat  ten został  omówiony na dzisiejszym posiedzeniu Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Radny Jan Selka – zapytał, czy wiadomym jest jaka jest długość drogi powiatowej  od drogi wojewódzkiej nr 222 do

granicy naszego Powiatu tj. do skrzyżowania z drogą Skarszewy -  Nowy Wiec. 

Wójt Gminy – zaproponował, aby Radny Michał Studziński zmierzył ten odcinek drogi. 



Ad  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  zobowiązania  leasingowego  na  jedną

midikoparkę Yanmar ViO38U dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Pan Błażej  Konkol Wójt  Gminy – poinformował,  że ZGKiM potrzebuje trochę więcej  sprzętu.  Obecnie  ZGKiM

potrzebuje małą koparkę do wykonania mniejszych zakresów prac. 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej położonej w Pawłowie

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  podał,  że  dotyczy  to  mieszkania  w  budynku  wielorodzinnym.  Proponujemy

sprzedać go w drodze bezprzetargowej. 

Ad 9 Podjęcie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego działkę nr 191 położoną w miejscowości Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina

Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że jest to wniosek Pana, który chce zmienić sposób przekształcenia
części  użytkowania  działki  z  rolnej  pod  usługi.  Wnioskodawca  ma  w  planie  uruchomić  usługi
stomatologiczne.
Kolejno Wójt na mapie wskazał teren objęty projektem uchwały. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której, Radny Jan Selka prosi, aby była dołączona
czytelna mapa, bo z obecnej, która jest załączona nic nie wiadomo. Z dyskusji wynika, że działka ma 3 ha i
cała ma być zamieniona na cele usługowe. Zdania radnych były podzielono, część radnych proponuje, aby
zdjąć temat ten z pod obrad sesji Rady Gminy i najpierw dokonać wizji lokalnej w terenie, część proponuje,
aby jutro  na  sesji  Rady Gminy pracownik  działu  zagospodarowania  przestrzennego  dokładniej  objaśni
powyższa sprawę, dokładnie przedstawił tern, który ma być przeznaczony pod usługi. 

Kolejno Wójt Gminy Błażej Konkol – przedstawił obecny stan sprawy w Miłowie. W ocenie wójta szanse
na rozwój tej inwestycji są słabe.  Wójt Gminy poinformował, że na pewno nie wyrazi zgody na przejazd
ciężarówek drogą nr 226 w takiej ilości tj. 80 ciężarówek dziennie. Jeżeli ten transport będzie miał być
dokonywany tą drogą to Wójt będzie protestował w tym zakresie. 
Kolejno Wójt Gminy poinformował, że odbyła się ostatnia rozprawa z Firmą Meramont. Wyrok zostanie
ogłoszony w dniu  16 lutego 2020r. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podziękował wszystkim za czynny udział. Zakończył
na tym posiedzenie. 
 

Protokolant:     Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


